

March 14, 2024

١٤ مارس ٢٠٢٤

National Finance Co. SAOG - MSX Discussion Session on the company's financial statements for the year ended 31<sup>st</sup> December 2023.

شركة الوطنية للتمويل - جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣.

National Finance would like to invite the Investors and Analyst to participate in MSX Discussion session:

تود شركة الوطنية للتمويل دعوة المستثمرين والمحليين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط والمنعقدة في:

**Date:** 26<sup>th</sup> March 2024

**التاريخ:** ٢٦ مارس ٢٠٢٤

**Time:** 12 PM (Muscat Time)

**التوقيت:** ١٢ مساءً (بتوقيت مسقط)

**Duration:** 1 hour

**المدة:** ساعة واحدة

The agenda of this discussion will to be present the audited financial performance for the year ended 31<sup>st</sup> December 2023 and disclosed on MSX website on 13<sup>th</sup> March 2024.

يتمثل جدول الأعمال في عرض الأداء المالي المدقق للشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ التي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ ١٣ مارس ٢٠٢٤.

The discussion will be followed be Q&A session.

بعد انتهاء الجلسة النقاشية سيكون هناك فقرة للإجابة عن الأسئلة.

The session will be conducted via MS Teams link as given below:

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج (MS Teams) من خلال الرابط أدناه:

### Meeting Link

### رابط الإجتماع

For further information, please contact the Investor Relations Officer

للمزيد من التفاصيل الرجاء التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين

Mr. Juma Abdullah Al-Khamisi

الفاضل / جمعة عبدالله الخميسي

**Email:** Investorrelations@nationalfinance.co.om

**البريد الإلكتروني:** Investorrelations@nationalfinance.co.om

**Phone:** +968 24470151 / +968 24470103

**هاتف:** +٩٦٨ ٢٤٤٧٠١٥١ / +٩٦٨ ٢٤٤٧٠١٠٣



**Tariq Sulaiman Al Farsi**  
Chief Executive Officer



**طارق سليمان الفارسي**  
الرئيس التنفيذي